
		
Hirdetés
[image: Hirdetés]

TOPHajdú-Bihar megyeDVSC
2024. 04. 09. kedd, ErhardA 24.5 ℃


[image: ]




Helyben járóHelyben járóCampusCampusHajdú-BiharHajdú-BiharGazdaságGazdaságKözéletKözéletBelföldKülföld
ProgramokProgramokBűnBűnSportSportLabdarúgásKézilabdaKosárlabdaJégkorongKüzdősportokEgyéni sportokMás csapatsportokKispályás fociTechnikai sportokVívásVízilabda
ÉletmódÉletmódJohnnyBetJohnnyBet
[image: Keresés]



[image: ]






Helyben járó

Campus

Hajdú-Bihar

Gazdaság

Közélet




Programok

Bűn

Sport




Életmód

JohnnyBet





Hirdetés
[image: Hirdetés]

Hirdetés
[image: Hirdetés]
Mennyit kerestek a debreceni focisták?
Labdarúgás
  | 2010. 05. 28. | 10:29:21
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Debrecen – Szima Gábor, a DVSC-TEVA tulajdonosa nyilatkozott a Sport TV Zuhanyhíradó c. műsorában. A Loki első embere kendőzetlenül beszélt arról, mennyi prémiumot kap a csapat.
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Szima Gábornak gratuláció gyanánt azt vetette fel a műsorvezető, Máté Pál, még az is előfordulhat, hogy húsz évig senkinek sem sikerül idehaza az, amit a Loki megcsinált: a bajnoki cím, a Magyar Kupa és a Ligakupa megnyerése úgy, hogy a gárda a BL főtáblájára is eljut. 

– Nem misztifikálnám túl a triplázást, és azt sem hiszem, hogy arra, amit mi elértünk, húsz évet kellene várni. Keményen oda kell figyelni, és akkor ezt bárki el tudja érni. Nem gondolom, hogy törést jelentett volna, hogyha esetleg a második helyen végzünk a bajnokságban. A DVSC fel van építve úgy szakmailag, meg minden más tekintetben, hogy egy második helyet nyugodtan át tudtunk volna vészelni. Jövőre újra harcban lettünk volna a bajnoki címért, emellett az Európa Ligában is megfelelően helyt tudtunk volna állni – mondta a debreceni tulaj a Sport TV Zuhanyhíradó c. műsorában, majd arra is felelt, anyagilag jelent-e bármilyen pluszt az, hogy ennyi címet besöpört a Loki. 

– Többet költöttünk rá, mint ami bevétel volt a két kupából. Magyarországon igazából a bajnoki címnek van értéke hasonló szempontból, azért komoly összeget kap a győztes. Összesen 14 millió forintot kaptunk a két kupasikerért, a prémium pedig 25 millió volt ugyanezért klubon belül, szóval ez 11 millió mínusz. Nem ez a lényeg igazán, hanem a dicsőség. 

Szima a csapatnál a nyáron várható változásokról a következőket mondta: 
– Tudjuk ugye, hogy Rudolf Gergely távozik, emellett Feczesin Róbert, aki kölcsönben erősített minket, nyártól szintén nem lesz a DVSC alkalmazottja. Lesz még egy-két távozó rajtuk kívül a meghatározó emberek közül, az ő posztjukra mindenképpen szeretnénk majd igazolni az események függvényében, és más helyeken is meg kívánjuk erősíteni az együttest – nyilatkozta a tulajdonos a Sport TV-nek, majd arra is kitért, milyen nehézségekkel kell szembenézniük a piros-fehéreknek ezen a téren. 

– Nem egyszerű a helyzet megerősíteni a mai Debrecent, hiszen egy meghatározó magyar futballistáért minimum félmillió eurót elkér egy magyar klub. Van néhány olyan játékos, aki véleményünk szerint erősítést jelentene a DVSC-nek, de ha a klubjaikkal felvettük a kapcsolatot, 500 ezer euró alatti ár nem hangzott el, sőt, a jellemzőbb az 1 millió volt. A szerdai, kupadöntőbeli ellenféltől például szívesen látnánk egy csatárt, neki 800 ezer euró az ára. Vagy megkerestünk egy olyan klubot, amely nem szerepel ősszel a nemzetközi porondon, de sok tehetséges játékossal rendelkezik, ott két futballistára is 1 millió eurót mondtak. Külföldieknél sem egyszerűbb a helyzet. Nagyon magas fizetéssel bíró légióst nem szerencsés hozni, hiszen ha valaki kiugró bérezést kap, az feszültségeket szül a csapaton belül. Nagyon kockázatos amúgy is akár egy milliárdból megerősíteni egy csapatot, aztán azt várni, hogy talán bejutunk a BL-csoportkörbe. Nekünk más utat kell járni: két-három olyan külföldit szerződtetni, aki segít, és megfizethető, emellett pedig elsősorban a hazai utánpótlásra támaszkodni. 

Egyre erőteljesebben körvonalazódik, hogy a Loki hamarosan új stadiont kaphat. Szima szerint mindez elengedhetetlen az előrelépéshez: 

– Létesítmények szempontjából, akár a stadion, akár az edzőpályák tekintetében szerintem az utolsó háromban-négyben vagyunk az NB I-ben. Ha ez megváltozik, lesz új stadionunk, akkor az merőben más lehetőségeket nyit meg – mondta a DVSC első embere.
Forrás: pepsifoci.hu
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Olvasta már?


[image: Elhunyt a szívbeteg debreceni lány, Csire Zsuzsi]Elhunyt a szívbeteg debreceni lány, Csire Zsuzsi

[image: Így készül a magyar válogatott a nagy debreceni bevetésre!]Így készül a magyar válogatott a nagy debreceni bevetésre!

[image: Egy igazi világsztár érkezik a Campus Fesztiválra]Egy igazi világsztár érkezik a Campus Fesztiválra
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[image: Bajban vannak a méhészek: több vállalkozás lehúzhatja a rolót]Bajban vannak a méhészek: több vállalkozás lehúzhatja a rolótAz uniós mézpiac összeomlását a harmadik országokból származó mézimport okozza.
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[image: Közlekedésre alkalmatlan autókra bukkantak a hajdúböszörményi rendőrök]Közlekedésre alkalmatlan autókra bukkantak a hajdúböszörményi rendőrökEgy járművet azonnal kivontak a forgalomból.
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Gazdaság


Öt nagy projektet terveznek HajdúböszörménybenKészülnek az engedélyezési és kiviteli tervek.


2025 lehet a nagy év az egyetlen magyar űrhajós szerintHajdú-Biharban járt Farkas Bertalan.


Háromszáz termék ára nyárig befagyasztva marad a SPAR-nálÚjabb negyedévre, június 30-ig meghosszabbítja a SPAR az Árstop EXTRA promóciót, így háromszáz termék ára garantáltan alacsony marad. 


Újabb áremelés jön a kutakon: közelítünk a 700 forint felé A magyar autósok a régió egyik legmagasabb árán tankolhatnak. 


Hajdúsámsonban tornacsarnok, Hortobágyon közösségi tér épül Európai uniós támogatásból 5 hajdú-bihari település jut forráshoz. 


Kerekerdő Élménypark: nem helyi cég a vevőMég az sem kizárt, hogy a szórakoztató centrum Debrecenben talál új otthonra – derül ki Baré Maik nyilatkozatából. 
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Támogatott tartalom


[image: Öt érdekesség Hollandiáról, amit valószínűleg te sem tudtál]Öt érdekesség Hollandiáról, amit valószínűleg te sem tudtálVannak olyan érdekességei a nemzetnek, amiket kevesen ismernek.


[image: Barna utcai fejlesztés: meg kell védeni az új burkolatot]Barna utcai fejlesztés: meg kell védeni az új burkolatotA Debreceni Vízmű Zrt. pályázata.


[image: Tőr utca: útépítés előtt vízvezetékeket kell cserélni]Tőr utca: útépítés előtt vízvezetékeket kell cserélniA Debreceni Vízmű Zrt. kivitelezőt keres.


[image: A legnevesebb gyártók termékei a Gulyás Tüzépen ]A legnevesebb gyártók termékei a Gulyás Tüzépen A TAU Cerámica története.





Programok


Retró számítógépek rajongói találkoznak Debrecenben 

Egy napon keresztül vívnak Debrecenben

A diákok és a tanárok előtt is megnyitja kapuit az Atomki Debrecenben

Debrecenben is keresik a legnagyobb tehetségeket

Húsvéti programokkal készül az Agóra








Legolvasottabb
[image: Völner-Schadl-ügy: megszólalt az ügyészség]
Völner-Schadl-ügy: megszólalt az ügyészség
[image: A Zemplén világrekordot jelentő hídja túl a próbaterhelésen]
A Zemplén világrekordot jelentő hídja túl a próbaterhelésen
[image: Elkóborolt egy kis óvodás Debrecenben, de nagy mázlija volt Imre bácsiékkal]
Elkóborolt egy kis óvodás Debrecenben, de nagy mázlija volt Imre bácsiékkal
[image: Kerekerdő Élménypark: nem helyi cég a vevő]
Kerekerdő Élménypark: nem helyi cég a vevő
[image: Licitálni lehet a debreceni tanyára]
Licitálni lehet a debreceni tanyára


Kiemelt
[image: Elhunyt a szívbeteg debreceni lány, Csire Zsuzsi]
Elhunyt a szívbeteg debreceni lány, Csire Zsuzsi 
[image: Így készül a magyar válogatott a nagy debreceni bevetésre!]
Így készül a magyar válogatott a nagy debreceni bevetésre! 
[image: Egy igazi világsztár érkezik a Campus Fesztiválra]
Egy igazi világsztár érkezik a Campus Fesztiválra 
[image: 2025 lehet a nagy év az egyetlen magyar űrhajós szerint]
2025 lehet a nagy év az egyetlen magyar űrhajós szerint 
[image: Ki lehet törni a bodaszőlői cigány telepről? Az Opre Roma Egyesület utat mutat]
Ki lehet törni a bodaszőlői cigány telepről? Az Opre Roma Egyesület utat mutat 


Népszerű témák
Baré MaikFelföldi JánosTropicanaSziget-KékDaróczi CsabaszociológusFerge ZsuzsaRita Ora Zaporizzsjalombkoronasétányotthonfelújítási programMagyar Honvédség 1. Tűzszerész és Folyamőr Ezred 
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